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Zápis z 2. jednání Výboru pro informatiku, evropské fondy ZHMP

dne 07. 02. 2013 od 15.00 hod.

Přítomni: 

Bc. Ondřej Pecha

Mgr. Ludmila Štvánová

Mgr. Jan Kalousek

Ing. Jan Vašíček

JUDr. Lubomír Ledl

Omluveni:

Josef Nosek

Mgr. Lucie Válová

Mgr. Lukáš Kaucký

MUDr. Zuzana Bonhomme Hankeová, M.I.B.

Přizváni:

Ing. Eva Vorlíčková

Mgr. Patricia Tiso Ferulíková

RNDr. Jan Teska

Ing. Jana Příkopová

Ing. Petra Vemolová

Bod 1 Úvod a schválení zápisu ze dne 10. ledna 2013

O. Pecha: přivítal členy Výboru na jeho druhém jednání v roce 2013.

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP schvaluje zápis z 1. jednání 

Výboru, který zasedal dne 10. ledna 2013.

Hlasování o navrženém usnesení:

Pro: 5

Proti: 0

Zdržel se: 0

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.
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Bod 2 a 3 Schválení programu a Volba ověřovatele

O. Pecha: obrátil se na místopředsedu Výboru Ing. Vašíčka, zda se ujme ověření. Dále se 

dotázal členů, zda mají připomínky k navrženému programu jednání. 

Návrh usnesení: Výbor schvaluje program 2. jednání a ověřovatele zápisu, kterým je pan Ing. 

Jan Vašíček.

Hlasování o navrženém usnesení: 

Pro: 5

Proti: 0

Zdržel se: 0

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.

Bod 4 Informace k postupu příprav na JESSICE v OPPK

O. Pecha: předal slovo ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která členům blíže 

představila harmonogram hlavních plánovaných aktivit v roce 2013 v rámci zavádění 

finančního nástroje JESSICA v OPPK. Tento finanční nástroj již realizuje Moravskoslezsko a 

MMR. Nyní probíhá komunikace s EK, protože je třeba schválit změnu programu, která 

s sebou nese nutnost zajistit hodnocení SEA. Změna programu by mohla být schválena na 

přelomu února a března. Poté bude následovat výběr správce Fondu rozvoje města a výběr 

investiční rady.

L. Ledl: vznesl dotaz, do kdy musí být vyčerpány finanční prostředky, aby o ně hl. m. Praha 

nepřišlo.

P. Tiso Ferulíková:do konce roku 2013 musí být peníze převedeny do fondu – tím jsou 

považovány za vyčerpané. Do konce r. 2015 musí být zazávazkované na jednotlivé projekty.

L. Ledl: platí stále, že se do JESSICI počítá s alokací 300 mil. Kč?

P. Tiso Ferulíková: ano, do JESSICI bude převedeno 300 mil. Kč. Pokud by ovšem nastal 

nějaký problém např. s výběrovým řízením na správce fondu, JESSICA realizována nebude, 

budou vyhlášeny standardní výzvy => hl. m. Praha o finanční prostředky nepřijde.

Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP bere na vědomí informaci k postupu příprav 

na finančním nástroji JESSICA v OPPK.
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Hlasování o navrženém usnesení: 

Pro: 5

Proti: 0

Zdržel se: 0

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.

Bod 5 Aktuální informace k přípravám budoucího programového období 2014+

O. Pecha: předal slovo ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která členy informovala o 

aktuální situaci v přípravách budoucího programového období 2014+. V současné době 

pracujeme již se 7. variantou operačního programu, kdy jsme se snažili zúžit zaměření OP a 

přiblížit se prioritám města. Priority byly zaslány jednotlivým radním, kteří je seřadili podle 

důležitosti. Nyní probíhají schůzky s rezorty, aby nedocházelo k překryvům. Už proběhla 

schůzka na MD, která pro HMP dopadla dobře. Uvažuje se, že by byly vyčleněny prostředky 

pouze pro Prahu. Další klíčové jednání proběhne na MŽP, kde bychom také chtěli vyjednat 

speciální prostředky pro hl. m. Prahu. Dále probíhají jednání i s MŠMT pro oblast vědy a 

výzkumu. V rámci příprav budoucího programového období byly ustanoveny platformy –

Externí platforma a Interní platforma. V rámci externí platformy byly odeslány nominační 

dopisy. V rámci Interní platformy proběhlo již 2. jednání.

Do konce března musíme předložit první návrh operačního programu. Doposud ovšem 

nevíme, s jakou alokací máme pracovat – dnes probíhá zasedání Evropské rady, kde by měl 

být schválen rozpočet, který je zatím pro ČR nevýhodný. ČR pohrozila, že bude návrh 

vetovat. A také ještě nebyla schválena nařízení. MMR ovšem vyžaduje, aby se na operačních 

programech pracovalo. 

L. Ledl: vznesl dotaz, zda ještě existuje skupina PRESS a zda je do diskusí ohledně 

připravovaného OP zapojena také opozice.

P. Tiso Ferulíková: skupina PRESS byla složena z expertů a politické reprezentace. Není 

úplně zrušena, ale zatím se neobnovila. Externí platforma musela být zřízena a je složena ze 

zástupců z různých sfér (ministerstva, NNO…). Interní platforma musela být rovněž zřízena, 

jaké bude její složení je na řídícím orgánu, zatím je složena pouze ze zástupců koalice.

E. Vorlíčková: uvedla, že pokud by byl zájem ze strany opozice, není problém Interní 

platformu rozšířit.

Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP bere na vědomí aktuální informace 

k přípravám budoucího programového období 2014+.
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Hlasování o navrženém usnesení: 

Pro: 5

Proti: 0

Zdržel se: 0

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.

Bod 6 Rozpočet Odboru INF MHMP

O. Pecha: Odbor INF předložil na dnešní jednání doplněnou verzi rozpočtu o komentáře 

k jednotlivým položkám kapitálových a běžných výdajů. Rozpočet je sestaven správně a 

přehledně. Žádá ředitele dr. Tesku o zpracování přehledu vysoutěžených projektů/zakázek, 

které se přelévají z jednoho roku do druhého, aby bylo zřejmé kolik finančních prostředků je 

na tyto projekty/zakázky stále alokováno, pokud doposud neproběhlo jejich plnění.

J. Teska: ujasňuje si požadavek předsedy Výboru na příkladu kamerového systému a 

informačního systému Městské policie, což jsou dvě významné položky, u kterých došlo 

k převodu.

O. Pecha: upřesňuje, že se jedná o aktuální projekty/zakázky, popř. ty z roku 2011, pokud 

existují.

E. Vorlíčková: doplňuje, že pokud takové projekty/zakázky existovaly, tak byly na začátku 

roku 2012 zrušeny, bylo-li to možné.

O. Pecha: dodává, že Výbor by měl mít přehled, v jakém stavu jsou tyto rozpracované 

projekty/zakázky, jedná se tedy o informaci, zda proběhlo výběrové řízení a zda realizace 

projektu byla zahájena či nikoli. Dále se obrací na členy Výboru, zda mají dotazy 

k předloženému rozpočtu.

J. Kalousek: dotazuje se na položku v kapitálových výdajích, která se týká licenčního zajištění 

stávajícího systému OC.

J. Teska: odpovídá, že Pražské centrum kartových služeb je rozpočtováno samostatně. Z této 

položky rozpočtu by byla financována technologická (software) obnova stávajícího systému 

OC; v současné době se z položky nečerpá, dokud nebude rozhodnuto o dalším vývoji. Stále 

nejsou vyřešeny licence související s počtem vydaných karet. Hl. m. Praha očekává návrhy 

řešení od nového správce OC. Odbor INF plánuje projít stávající licence z hlediska pohybu 

jednotlivých karet, jelikož existují karty, na nichž 1-2 roky nebyl žádný pohyb.

J. K: dotazuje se na jednání pracovní skupiny k OC.
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E. Vorlíčková: odpovídá, že v současnosti funguje Řídící rada rozvojového programu OC, 

jejíž poslední jednání proběhlo v pondělí 4/2/2013.

O. Pecha: dotazuje se, zda výdaje na rozvoj kamerového systému pro Informační systém 

krizového řízení hl. m. Prahy je zahrnut v rozpočtu Odboru INF.

J. Teska: reaguje, že nákup kamer není zahrnut v rozpočtu Odboru INF, protože v minulosti 

došlo k rozdělení investičních výdajů mezi více odborů, proto Odbor INF nemá přehled o 

koncepci rozvoje kamerového systému ISKŘ jako celku. Z rozpočtu Odboru INF by měla být 

hrazena zakázka „Integrace kamerových systémů“, jež se týká nákupu licencí. V tuto chvíli 

k této zakázce existují dva negativní posudky. Dále upozorňuje, že město si pronajímá spoje o 

kapacitě 10-20 G, které jsou v četných případech využívány pouze pro jednotlivé kamery, 

ačkoli by se daly využít mnohem efektivněji.

O. Pecha: požádal ředitele dr. Tesku o zpracování přehledného materiálu týkajícího se 

integrace kamerových systémů a jeho předložení na příští jednání Výboru.

Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP vzal na vědomí rozpočet Odboru INF MHMP.

Bod 7 Finální verze IS/ICT strategie

O. Pecha: uvádí, že Výbor má projednat finální verzi IS/ICT strategie, k níž rozpravu zahájil 

na lednovém jednání. Členové Výboru mají nově k dispozici i dvě přílohy ke Strategii. Ke 

Strategii uvedl pouze drobné výhrady. Domnívá se, že nositelé úkolů a kontrolní mechanismy 

by měli být součástí Strategie. Tyto informace jsou rozpracovány v přílohách Strategie. Jinak 

se domnívá, že Strategie je logicky strukturovaný dokument, který je i po obsahové stránce 

správně. K hlavnímu dokumentu Strategie další výhrady nemá, oproti tomu má výhrady 

k přílohám. Táže se na dotazy členů Výborů ke Strategii.

Žádné dotazy ke Strategii nebyly vzneseny.

Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP vzal na vědomí finální verzi IS/ICT strategie hl. 

m. Prahy na období 2012-2016.

O. Pecha: otevírá diskuzi k přílohám Strategie. Žádá ředitele dr. Tesku, aby pro Výbor 

zpracoval materiál týkající se stávajícího stavu a vize budování datových center (hlavního a 

záložního). Podle finančních prostředků uvedených v přílohách se náklady na vybudování 

datových center blíží 1 mld. Kč. K problematice datových center uvádí, že před osmi lety bylo 

v plánu vybudovat datové centrum v Plynárenské za cca 120 mil. Kč. Tyto náklady byly v té 

době považovány za vysoké a nyní se počítá s náklady několikanásobně vyššími. Náklady na 
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řešení tohoto závažného klíčového projektu pro bezpečnost dat města, který se řeší celá léta, 

již dosáhly několika stovek milionů, aniž by bylo dosaženo patřičných výsledků. Dále shrnuje 

informace, které má Odbor INF připravit na březnové jednání Výboru: stávající stav, cílový 

stav, vynaložené finanční prostředky, přehled majetku ve vlastnictví města či pronájmu.

J. Teska: uvádí, že datové centrum je na Veleslavíně a v budově Nové Radnice, což je 

v záplavové oblasti. Je přesvědčen, že náklady nedosáhnou 1 mld. Kč, finanční prostředky 

uvedené v přílohách jsou odhadem, který projde oponenturou. Bude-li město budovat datové 

centrum samo, je nutné počítat s náklady na kompletní infrastrukturu, která se doposud 

pronajímala.

O. Pecha: dodává, že i přílohy jsou zpracovány kvalifikovaně a nemá k nim další výhrady.

J. Teska: k finančním prostředkům na datová centra dodává, že všechny náklady na kompletní 

technologické vybavení plánuje do rozpočtu Odboru INF, i když se možná ukáže, že budou 

patřit do jiné kapitoly.

Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP vzal na vědomí přílohy k finální verzi IS/ICT 

strategie hl. m. Prahy na období 2012-2016.

Bod 8 Různé

a) Informace o aktuálních výzvách OPPA a OPPK

a) Informace o aktuálních výzvách OPPA a OPPK

O. Pecha: předal slovo ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která stručně představila 

probíhající výzvy v obou operačních programech. V rámci OPPA jde o 6. výzvu, která byla 

vyhlášena pro všechny tři prioritní osy. V rámci OPPK jde o 10. výzvu, která je zaměřena na 

oblast podpory 2.1 a 11. výzvu, která je zaměřena na oblast podpory 3.1 a 1.2. 

V souvislosti s harmonogramem hodnocení projektových žádostí a jejich následným 

schvalováním bylo požádáno, zda by mohlo být květnové jednání Výboru o týden dříve.

O. Pecha: uvedl, že pokud bude možné nalézt nový termín jednání, Výbor může zasedat o 

týden dříve. Členové Výboru o tom budou informováni.
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b) Informace – Zřízení validátoru na Letišti Václava Havla

O. Pecha: pro informaci předkládá Výboru odpověď generálního ředitele DP hl. m. Prahy Ing. 

Křístka ohledně možnosti zřídit validátor na LVHP. Možností zřídit na letišti validátor se 

bude dále zabývat.

Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP vzal na vědomí informaci o nezřízení 

validátoru na LVHP.

O. Pecha: děkuje členům Výboru za účast na zasedání a těší se na další setkání.

Výbor bude zasedat ve čtvrtek 7. března 2013 v 15:00 hod.

Předseda Výboru: Bc. Ondřej Pecha

Tajemnice Výboru: Mgr. Patricia Tiso Ferulíková

Ověřovatel zápisu: Ing. Jan Vašíček

Zapisovatelka: Mgr. Adriana Prokešová, RED

Ing. Jana Příkopová, FON




